
Zápis ze schůze Valné hromady 

National Barrel Horse Association of Czech Republic z.s. 

24. 9. 2022 

 

Dne 24. 9. 2022 proběhla schůze Valné hromady National Barrel Horse Association of Czech 

Republic z.s. (dále jen „NBHA CZ“). Schůze byla svolána dne 22. 8. 2022 prezidiem. Místo 

konání: Ranč Ježkův Mlýn v Hoštce u Roudnice nad Labem. Schůzi předsedala Kristýna 

Tesařová – prezidentka NBHA CZ.  

 

Na programu schůze Valné hromady (dále jen „schůze“) byly zařazeny tyto body: 

1. Sepsání přítomných členů 

2. Zhodnocení sezóny 2022 a poděkování 

3. Změny členů prezidia 

4. Návrhy na sezónu 2023 

5. Diskuze 

 

Ad 1) 

Přítomní, kteří se dostavili na schůzi (dále viz příloha Prezenční listina): 

 

Přítomní členové: 

Darek Rogala    Nina Pipková 

Denisa Limportová   Nikol Semerádová 

Ludmila Petrásková   Klára Kopecká 

Martin Mikula    Ondřej Pavlíček 

Jan Král     Kristýna Tesařová 

Krysmanová Antonie   Karolína Anna Koňaříková 

Bára Kratochvílová   Monika Knesplová 

Jan Strnad    Viktorie Koňaříková 

Ester Mikel Bystroňová  Denisa Janíčková    

Edyta Wojewoda    Karolína Rejsz 

Julia Sliwka     

 

Přítomno 21 členů z 31. Valná hromada je usnášeníschopná.  

 

Ad 2) 

Zhodnocení sezóny 2022 

 Za sezonu 2022 bylo uskutečněno 5 kvalifikačních kol a kolo Finálové. 

 Počet členů v roce 2022 je 31. 

 Věková hranice kategorie YOUTH byla dle návrhu na Valné hromadě 2021 posunuta na 17 

let včetně (rozhoduje rok narození). 

 Podařilo se navázat spolupráci s NBHA SK a jedno kvalifikační kolo se uskutečnilo na 

Slovensku v Galantě. Členové zhodnotili tuto spolupráci jako velmi přínosnou a souhlasí 

s pokračováním i v příštím roce.  

 Nové místo pro konání závodů Ranč Kříženec. Členy odhlasována spolupráce i v příštím 

roce.  



 3. 12. 2022 bude uskutečněn slavnostní Galavečer v Penzionu Žlebská Lhotka 

 

 

 

Ad 3) 

Změny členů prezidia 

 Dne 14. 3. 2020 skončilo funkční období prezidentce Ing. arch. Kristýně Tesařové a 

viceprezidentce Ing. Gabriele Aujeské. Sekrétář Ing. Klára Kopecká k dnešnímu dni 

odstupuje z funkce.  

 Kandidaturu do prezidia oznámila Ing. arch. Kristýna Tesařová, Ing. Klára Kopecká a 

Barbora Kratochvílová. Na post prezidenta byla zvolena Ing. arch. Kristýna Tesařová, 

viceprezidenta Ing. Klára Kopecká a sekretáře Barbora Kratochvílová. Pro zvolení hlasovali 

všichni přítomní členové, nikdo se nezdržel hlasování.  

 

Ad 4) 

Návrhy na sezónu 2023 

 Lepší časový harmonogram na závodech v Galantě SK. 

 Zahájení jednání s Českou jezdeckou federací a zjištění možností spolupráce. 

 Zkusit navázat spolupráci s Rodeo Corral. Návrh na společné závody.  

 Na jaře 2023 udělat společný víkendový trénink zaměřený na přiježděnost koní. Členy byl 

projeven zájem.  

 Změna počítání celkových výsledků. Dle vzoru NBHA SK: do celkové závěrečného pořadí 

se jezdci započítá vždy pouze lepší čas, buď z 1. nebo 2. kola. Bodování a finanční odměny 

v daných kolech zůstávají stejné. Členy odhlasováno.  

 Budou nově vyhlašovány a odměňovány (kokarda, plaketa, pohár, apod.) 3. nejlepší časy 

v každé kategorii. Členy odhlasováno.  

 

Ad 5) 

Diskuze 

 

 

V Hoštce u Roudnice nad Labem     dne 24. 9. 2022 

Předsedající: Kristýna Tesařová     Zapsala: Klára Kopecká 
 



Prezenční listina: 

 


